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RESPONDENTŮ ONLINE ANKETY

Úklid, údržba, vandalismus
Jedná se o témata, která přímo nesouvisejí s koncepční studií.
K omezení vandalismu nebo konzumace omamných látek v areálu by mohlo přispět
uzamykání některých částí areálu v nočních hodinách.
K větší bezpečnosti po setmění přispěje navrhované osvětlení areálu.
Do budoucna uvažuje MČ o správci areálu.
Všechny podněty z této tematické kategorie byly předány Odboru životního
prostředí.

Veřejné osvětlení
Osvětlení zapracujeme do celkového konceptu ( možnosti jsou solární/veřejné).

Venčení psů
Okolí hřiště na Kapitolu je určeno pro volný pohyb psů. V celkovém konceptu
budeme pracovat s lepším označením/vymezením části, která je v tuto chvíli určena
pro volný pohyb psů. V současné době se pracuje na umístění pítka pro psy mimo
dětské a sportovní hřiště, aby nedocházelo ke kolizním situacím. Přítomnost správce
by do budoucna měla výrazně omezit neuklízení výkalů a další přestupky ze strany
pejskařů.

Zastínění, výsadby stromů
V návrhu pracujeme s rozšířením přístřešku i s dosazením velkého počtu stromů.
Navrhujeme také umístit stínící plachty. Současně tím výrazně rozšiřujeme možností
posezení (nejen) dospělých doprovázejících děti ve stínu a polostínu.

Stánek s občerstvením
O stánku se do budoucna v této lokalitě neuvažuje. Do celkového konceptu však
můžeme zapracovat místo pro zaparkování a provozování foodtrucku.

Bude zachován skatepark?
Ano, stávající stav skateparku bude zachován. V rámci celkové koncepce plánujeme
rozšířit nabídku pro teenagery v této lokalitě. Zaměříme se na nepříliš využívanou
zelenou plochu uprostřed skateparku, kde vytvoříme další prostor pro městské
sporty, čímž nabídku rozšíříme. Navržená plocha bude určena pro koloběžky/skate,
streetball a prvky pro parkour. Aktuálně se hledá optimální rozložení a míra mezi
jednotlivými aktivitami.



Provoz WC
Konkrétní parametry provozu WC překračují rámec podrobnosti koncepční studie.
Vycházíme však z příkladů dobré praxe v jiných areálech podobného typu. Toalety
budou vybaveny vzdálenou diagnostikou k včasnému zjištění případných problémů a
nebudou v provozu v nočních hodinách. Většina dětí je na hřišti s dospělým
doprovodem včetně dětí ze ZŠ a MŠ. Pracovníci blízkých škol budou mít k dispozici
kartu k otevření. Vstup po zaplacení kartou nebo telefonem je podmínkou zachování
přijatelné čistoty bezobslužné toalety a prevencí vandalismu. Do budoucna MČ
uvažuje o správci parku.

Veřejné ohniště
Vzhledem k odlehlosti lokality a problémům s vandalismem se bude pro ohniště
hledat vhodnější místo v rámci Prahy 4.

Další fotbalové hřiště, zimní kluziště, pumptrack
Jedná se o smysluplné návrhy, ale bohužel z prostorových důvodů již není možné
tato sportoviště do areálu umístit.

Dopravní hřiště
Děkujeme za podnět. V omezené míře budeme s tímto tématem pracovat na
stávajících zpevněných plochách.

Změna povrchu na stávajícím okruhu
Děkujeme za podnět. Vzhledem k tomu, že je povrch hodně využíván koloběžky,
brusle, odrážedla o změně povrchu neuvažujeme.

Pítka
Pítko pro psy bude umístěno mimo areál dětského hřiště. Pítka v celkovém konceptu
budou jak na dětském , tak na sportovním hřišti.


